
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 15. februar 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 244
Ministeren bedes oplyse, om han finder det tilfredsstillende, betryggende og
holdbart, at Skatteministeriet og Energistyrelsen tilsyneladende ikke anvender
de samme prognoser for det samme område, jf. artiklen "Regeringen er ved
at køre elbilen i grøften" bragt i Information den 30. december 2015.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Lidegaard (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Lidegaard@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jens Joel
formand
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